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Stilling Navn Firma/Retning

Eksterne (Tom Christian Dahl) Cflow/Automatisering

Morten Solli Autronica Fire (Carrier)/Elektronikk

(Tone Bleken Rud) Elvia (Eidsiva Nett AS)/Elkraft

Leder Halgeir Leiknes

Adm. Pål Risan

Studenter: (Line Høybakk) Trondheim (Elektronikk)

(Joachim Holm Barø) Gjøvik (Elkraft)

(Ole-Markus Simonsen) Ålesund (Elkraft)

Ansatte (SPL/LPA): Arne Midjo Elektronikk

(Steve Voller) Elkraft

Torleif  Anstensrud Kybernetikk

Robin T Bye AIS/Elektro-Ålesund

Knut Wold Elektro-Gjøvik
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Agenda

Møtet starter med vaffel og kaffe.

Agenda: 

• Oppfølging av identitetsarealer fra forrige møte

• Gjennomgang av foreløpige planer for de nye 

elektroingeniør-variantene (som starter høsten 2023)

– Diskusjon, erfaringsutveksling og mulighet til felleselementer 

(lab/ øving/ undervisning)

Eventuelt
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Oppdatering identitetsarealer –

v/ Line og Arne
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Søkere

Navn Alder/

årstrinn

Kvalifikasjon Hoved-planlegger

Emma Louise Lervåg 23år/3. Nestleder Elektra 

Aktiv i 

Organisasjonskollegiet 

Søker 100

Admir Meta 24år/2. Make NTNU/ Gridvill-

prosjekt/stud.ass

Søker 100

Oscar Lae 21år/2. Leder Elektra/ Søker 100

Line Høybakk 24år/3 Inst og program tillitsvalgt 

Elektro SP

40 
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Gjennomgang av foreløpige planer for de 

nye elektroingeniør-variantene (som 

starter høsten 2023)

• Diskusjon, erfaringsutveksling og mulighet til 

felleselementer (lab/ øving/ undervisning)

– Trondheim – Elektronikk (Arne)

– Trondheim – Eldig/Elkraft (Steve/Pål K)

– Trondheim/ Ålesund – Automatisering (Torleif/ Robin)

– Gjøvik – BIELEKTRO (Knut)
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Eventuelt

• Oppstartsuke – Status v/Line/Halgeir

– …..

• Neste møte?

– I starten av september??

• IE har gitt noe driftsmidler med 

studieprogramrådslederne i 2022. 

– BA Ingeniørfag, elektro har 108 000,- tilgjengelig.

– Elektronisk systemdesign har 81 000,- tilgjengelig
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SLUTT og vel hjem



Viktige funn fra studiebarometeret - 2020

• Fakta fra studiebarometeret 2020
– Studentene ser ut til å være godt fornøyd med studiet de går på. 

• Scorer 3,89 på alt i alt fornøyd (Ingeniør utdanningene ved NTNU ligger mellom 3,55 og 
4,39 (4. beste av de 9)- side 6 i vedlegg 2 (i Kvalitetsmeldingen 2020/2021–BIELEKTRO)

– De bruker 21,01 timer pr uke i egenstudier (+ timeplanlagte), snitt et 21,04 
ved ing.utd, ved NTNU (intervall16,67-25,3) – side 8 i vedlegg 2 2020/2021 
• Dette kunne vært noe høyere 

– De savner å få vite hva deres kompetanse kan brukes til i arbeidslivet 
• 3. dårligst av 9 – side 18 i vedlegg 2 

– De savner også å få knytte kontakter/prosjektoppgaver med arbeidslivet 
• 3. dårligst av 9 – side 19 i vedlegg 2 

– Dette er svar før de får prosessen med bachelor oppgave der de aller fleste 
får en oppgave i næringslivet 

– De føler at de får gitt innspill til innhold og opplegg i studieprogrammet 
• 4. best – se vedlegg 2 side 22 

– Bruken av digitale læringsplattformer fungerer greit 
• 3. best – se vedlegg 2 side 28 

– Studentene opplever at de bare har 14,35 timer pr uke med organiserte 
aktiviteter 
• Se vedlegg 2 side 32 

• Dette virker å være litt lavt, logistikk ing har 28,6 timer pr uke
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Programevaluering – periodisk 

evaluering (hvis relevant)

• Det har ikke vært gjennomført periodisk eller årlig 

evaluering av programmet, programmet startet opp 

høsten 2019

• Hva tenker IE rundt når dette bør gjennomføres???
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NHO kompetansebarometer 2020
Utgitt februar 2021
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NHO kompetansebarometer 2020
Utgitt februar 2021
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Utviklingsplan for 2021-2022

• Økt kontakt med næringslivet 

• Mer markedsføring av studieprogrammet

• Identitetsareal for Elektro-studentene i Trondheim 

(Elektra-rom)

• Dokumentasjon for SP på plass (sikre kvaliteten og 

dokumentasjon for NOKUT tilsyn)
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Utviklingsplan - femårsplan

• Støtte opp under FTS implementeringen

– Øke faglærers pedagogiske kompetanse for implementering av nye 
undervisningsmetoder og evaluere

• Teste ut nye undervisningsmetoder (pandemien har gitt oss 
nye metoder) – vi bør finne ut hva som gir beste effekt for 
studentene både under og etter pandemien, 

• Studie/Uttesting av hvilke vurderingsmetoder som gir best 
effekt, vil også være nyttig for den enkelte faglærer. 

• Mer markedsføring av studieprogrammet

• Kvalitetssikring – sikre at vi har på plass all dokumentasjon 
(emner, studier, ..) i forhold til NTNU sitt kvalitetssystem (og 
for fremtidige NOKUT tilsyn). 

• Øke næringslivsrelevansen i studieprogrammet 


